
Kłobuck, 26 sierpnia 2024 r. 

 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Budżetu, Finansów, 
Mienia Komunalnego 
i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 4/2024 

IV Posiedzenie w dniu 26 sierpnia 2024  
Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2024 o godz. 10:15, a zakończono o godz. 10:40 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Mirosław Cieśla 
3. Ewelina Kotkowska 
4. Andrzej Sękiewicz 
5. Anna Siedlaczek 
6. Robert Turek 
7. Tomasz Wałęga 
8. Marcin Wojtysek 
9. Dominik Zych 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska otworzyła posiedzenie Komisji. Oświadczyła, że 
zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 3/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 9.07.2024 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 
w BIP bip.gminaklobuck.pl/ 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 3/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 9.07.2024 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 



Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Turek 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2024. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska jaka kwota została przeznaczona na zadanie 
dotyczące zwiększenia środków na organizację imprez plenerowych, który to paragraf? 

Skarbnik K. Trzepizur na przedmiotowe zadanie zostało przeznaczone 30 000 zł., paragraf 
75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska czy podana kwota w całości została już 
zagospodarowana? Czy jest możliwość wygospodarowania z przedmiotowego zadania 
środków na organizację pikniku? Oraz czy imprezę współfinansuje Fundacja LARGO, jak 
przy organizacji wcześniejszych wydarzeń w Gminie Kłobuck? I czy nadal gmina będzie 
współpracowała z tą Fundacją, ponieważ po wyborach nie widać ich zaangażowania. 

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski wyjaśnił, że 14-15 września br. w Kłobucku odbędzie się 
impreza plenerowa (muzyczna) na którą większość środków Gmina pozyskała z grantowego 
programu LGD Zielony Wierzchołek Śląska. Brakującą część środków na to wydarzenie  
Gmina przeznaczy z zadania Promocja jednostek samorządu terytorialnego.   

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała o zadanie dotyczące współfinansowania 
zakupu samochodu dla policji - dlaczego tak mała kwota względem lat ubiegłych?  

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski wyjaśnił, że zakup dotyczy jednego samochodu. 
Brakująca kwota na zakup pojazdu została podzielona na poszczególne gminy. Gminie 
Kłobuck przypadło na to zadnie 7 500 zł. 

 Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2024. - wraz z autopoprawką.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Turek 
 



5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
438/XLII/2018 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia26 czerwca 2018 r. w sprawie 
ustalenia opłat za pobyt oraz wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w Kłobucku, 
zmienionej uchwałą Nr 390/XXXIX/2022 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 1 marca 
2022 r. i uchwałą Nr 558/LXII/2023 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 27 czerwca 2023 
r. 
 
Burmistrz J. Zakrzewski poprosił o zaopiniowanie projektu nr 2 uchwały. Zreferował w/w 
projekt.  

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska nawiązała do szerokiej dyskusji w tym temacie 
podczas Komisji Edukacji, która się właśnie zakończyła i większość członków obecnej 
komisji brało w niej udział. 

Radny M. Cieśla poruszył kwestię kosztów utrzymania dziecka w żłobku.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
438/XLII/2018 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia26 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia 
opłat za pobyt oraz wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym w Kłobucku, zmienionej 
uchwałą Nr 390/XXXIX/2022 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 1 marca 2022 r. i uchwałą 
Nr 558/LXII/2023 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 27 czerwca 2023 r. - głosowanie 
dotyczy projektu nr 2 uchwały.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
 
6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
301/XXXI/2017 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 16 maja 2017 r. w sprawie nadania 
statutu Żłobkowi Gminnemu w Kłobucku, zmienionej uchwałą Nr 439/XLII/2018 Rady 
Miejskiej w Kłobucku z dnia 26 czerwca 2018 r. 
 
Dyrektor Żłobka A. Chyra zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
301/XXXI/2017 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 16 maja 2017 r. w sprawie nadania 
statutu Żłobkowi Gminnemu w Kłobucku, zmienionej uchwałą Nr 439/XLII/2018 Rady 
Miejskiej w Kłobucku z dnia 26 czerwca 2018 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 



Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 
 
7. Sprawy różne. 
 
8. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodnicząca Komisji 
Ewelina Kotkowska 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


